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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i

választ igénylő kérdést kívánok intézni a külügyminiszterhez, mint a tárgyban illetékes

minisztérium irányítójához

„Mit tett eddig és mit kíván tenni a jövőben a Kormány Malina Hedvig védelmében? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Malina Hedvig felvidéki magyar lányt immár több mint hat éve, 2006 augusztusában

verték meg ismeretlenek, mert telefonján magyarul beszélt . A lány az orvosi látlelet

csatolásával azonnal feljelentést tett a szlovák hatóságoknál, azonban a Fico-kormányza t

néhány héten belül bejelentette, hogy a rendőrség leállítja a nyomozást, mert Malina hazudik .

Később a súlyos fizikai bántalmazást elszenved ő lány ellen eljárást indítottak hamis tanúzás

vádjával .

Malina az őt ért jogsérelem orvoslására már 2007-ben az Emberi Jogok Európai

Bíróságához (EJEB) fordult, kérve annak elismerését, hogy sérültek az élethez és a hatékon y

jogorvoslathoz való jogai, mert a szlovák hatóságok nem vizsgálták ki megtámadásának

körülményeit . Az EJEB eljárásának eredményeként a lány és a szlovák kormány között 201 2

januárjában egyezség született, miszerint erkölcsi elégtételt kap .

Ennek ellenére magyarságáért összevert honfitársunk zaklatása tovább folyik . A

legújabb fejlemények szerint a szlovák főügyészség elmegyógyintézetbe akarja záratni, hogy



így utólagosan megállapítsák 2006-os (!) elmeállapotát . Bár a Szlovák Pszichiátriai Társasá g

is kinyilvánította, hogy ez lehetetlen, ezt a szlovák bíróság nem fogadta el .

Tisztelt Miniszter Ur !

Már idén júniusban interpellációval fordultam Önhöz a magyar kormány fellépés e

kapcsán érdekl ődve többek között Malina Hedvig ügyében. Sajnos akkor az Ön helyet t

válaszoló Németh Zsolt államtitkár kitért a válaszadás elő l . Az azóta folytatódó zaklatás

ellenére a nyilvánosság előtt továbbra sem látható, hogy a magyar diplomácia bármilyen

formában fellépett volna az ügyben .

A 'fentiek alapján kérdezem tehát Miniszter Urat:

- Mit tett eddig és mit kíván tenni a jövőben a Kormány Malina Hedvig védelmében? "

Fellépett-e a magyar diplomácia bármilyeit formában is Malina Hedvig

védelmében ?

Mit kíván a továbbiakban tenni a Kormány honfitársunk érdekében — különös

tekintettel az EJEB-vel való egyezség ellenére folytatódó zaklatásokra ?

- Miért nem vetette fel semmilyen formában sem a magyar fél egyetlen

miniszterelnöki vagy kormányközi találkozón, avagy a Magyar : Szlovák Kisebbségi

Vegyes Bizottság ülésén a felháborító ügyet ?

Egy felvidéki nemzettestvérünk érdekében várom válaszát !

Budapest, 2012 . december 04.
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